



中国船级社质量认证有限公司  
CHINA CLASSIFICATION SOCIETY CERTIFICATION CO., LTD.

# 职业健康安全管理体系认证证书

OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

编号: No.00522S4028R0M

兹证明

**长飞光坊（武汉）科技有限公司**

[注册地址: 武汉东湖新技术开发区光谷三路196号长飞科技园一期6号建筑(自贸区武汉片区)]

邮编: 430073]

(运营地址: 湖北省武汉市东湖新技术开发区光谷大道9号 邮编: 430073)

This is to certify that the Occupational Health and Safety Management System (OHSMS) of

**EVERFOTON TECHNOLOGIES CORPORATION LIMITED**

[Registered Add: No.6 BUILDING, 1<sup>st</sup> PHASE, YOFC TECHNOLOGY PARK, No.196 GUANGGU 3<sup>rd</sup> ROAD, EAST LAKE HIGH-TECH DEVELOPMENT ZONE, (WUHAN FREE TRADE ZONE) WUHAN, HUBEI PROVINCE, 430073, P.R.CHINA]

(Operation Add: No.9 GUANGGU AVENUE, EAST LAKE HIGH-TECH DEVELOPMENT ZONE, WUHAN, HUBEI PROVINCE, 430073, P.R.CHINA)

建立的职业健康安全管理体系符合标准: **GB/T45001-2020/ISO45001:2018**。

has been found to conform to standard: **GB/T45001-2020/ISO45001:2018**.

本证书对下述范围的职业健康安全管理体系有效: \***光纤、光纤器件的设计、制造**\*。

This certificate is valid to the following scope for OHSMS: \***DESIGN AND MANUFACTURE OF OPTICAL FIBERS AND OPTICAL FIBER COMPONENTS**\*.

本证书有效期至: **2025年11月7日**。

This certificate is valid until: **7 November 2025**.



中国认可  
国际互认  
管理体系  
MANAGEMENT SYSTEM  
CNAS C005-M



发证日期: **2022年11月8日**。

Issued on: **8 November 2022**.

签发:

Issued by: **Huang Shiyuan**

本证书根据中国船级社质量认证有限公司认证规范及有关程序规定签发。获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效。当本证书包括证书附件时, 则附件必须与主证书同时使用。每一页证书(含附件)均须有本公司盖章方可生效。任何单位或个人均不应摘录或节选本证书的内容。有关各方对所持证书的真实性有疑问时, 可以向我公司咨询。本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询。

This Certificate is issued pursuant to China Classification Society Certification Co., Ltd.(CCSC) Rules for System Certification and related procedures. This certificate continues to be valid only by passing the periodic supervision. When the certificate consists of appendix(es), all the appendix(es) together with the certificate are taken as a whole and shall be used simultaneously. No certificate page is valid without bearing the stamp of CCSC. Any part of the certificate including the appendix(es) can not be extracted or abridged by any unit or individual in any form. Related parties who about the authenticity of the certificate may consult with CCSC. The information of this certificate can be inquired through the official website of Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (www.cnca.gov.cn).